



تعيم
GACA Circular

To: Air carriers operating to and from the Kingdom of Saudi Arabia's airports.

الموضوع: اعفاء مواطني المملكة العربية السعودية من تأشيرات الدخول لجمهورية كازاخستان لمدة ٣٠ يوم.

Subject: Exemption of Visa for Saudi Arabia citizens to the Republic of Kazakhstan for 30 days.

المرجع: برقية وزارة الخارجية رقم (٠٠١٤١٠٣٦٨٠٩) وتاريخ ١٤٤١/٠٢/١٤
Reference: Telegram of the Ministry of Foreign Affairs No. (036809-41-001) dated 14/02/1441H.

Background: With the aim of developing cooperation between the Republic of Kazakhstan and the Kingdom of Saudi Arabia in the political, economic, investment and tourism fields, the Government of Republic of Kazakhstan exempted the Saudi Arabia citizens of the entry visas to the State for 30 days.

نبذة: بهدف تطوير التعاون بين جمهورية كازاخستان والمملكة العربية السعودية في المجالات السياسية والاقتصادية والاستثمارية والسياحية، قامت حكومة جمهورية كازاخستان بإعفاء مواطني المملكة العربية السعودية من تأشيرات الدخول للدولة لمدة ٣٠ يوم.

Instructions: All operating Airlines are obliged not to claim the Saudi Arabia Citizens the entry visas for the Republic of Kazakhstan for a period of 30 days as of 30/09/2019.

التعليمات: يتعين على شركات الطيران الالتزام بعدم مطالبة مواطني المملكة العربية السعودية بتأشيرات الدخول لجمهورية كازاخستان لمدة ٣٠ يوم وذلك اعتباراً من ٢٠١٩/٣٠ م.

Attachment(s): Nil.

المرفقات: لا توجد.

مساعد رئيس الهيئة العامة للطيران المدني للسياسات الاقتصادية والنقل الجوي
**A.P of the President of General Authority of Civil Aviation
for Economic Policies and Air Transport**

محمد بن عبد العتيبي

Mohammad O. Al-Otaibi